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章节摘录

版权页：   插图：   He had a definite idea of where Hecldin rived-on a hill overlooking Ketchikan.It was an
imposing residence visible from the water and locally referred to as "the house in the mist" due to the habit of the
fog and rain coming just low enough,at times,to give the place a spectral~ appearance.The house was close to and
about on a level with the top of the radio station's antenna mast. Norton went along the upper road,crossing Fish
Creek above the city's questionable district of Indian Town and passing by the park.It was a constant upgrade.The
houses thinned out.An arch~ at the foot of an upward-vanishing flight of wooden steps was the entrance to the
Hecklin home.Norton climbed up,pausing every landing to look ahead and behind,aware of a certain
atmosphere~ in this place.After a considerable climb he saw that the house above was glaringly~ righted and heard
excited voices emanating from it. Below,brakes yelped and two doors slammed.Several footbeats made the long
stairway shake.Norton sped on ahead and dived off into the bushes at a landing in time to let Chief of Porice
Danton,Kelly and a doctor leap upward and by. Amazed,Norton swiftly but unobtrusively followed in their wake.

Page 5



《阿拉斯加迷案-好莱坞英文原声广播》

媒体关注与评论

（这套有声读物）制作一流，真实的音效将听众带到了一个全新的时空。——《有声读物》
（AudioFile）⋯⋯故事情节引人入胜⋯⋯将听众带入到故事中，从始至终牢牢吸引着他们的注意力。
——《学校图书馆杂志》（School Library Journal）哈伯德卓越的写作才能和创造性的想象力让他脱颖
而出，成为20世纪最伟大的作家之一。——《出版人周刊》（Publishers Weekly）
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编辑推荐

《好莱坞英文原声广播剧:阿拉斯加迷案》编辑推荐：好莱坞制作广播剧与美国畅销经典小说的珠联璧
合之作。完美精湛的MP3音效，超越期待。 五大故事类型——幻想、历险、谍战、科幻、悬疑，纯正
好莱坞Style。原版怀旧黑白插图，中文导读，生词注释版。英文达人潮人之选，最理想的听力练习材
料之一。可作为托福、SAT、雅思、考研等各类英语考试听力/阅读材料使用。

Page 7



《阿拉斯加迷案-好莱坞英文原声广播》

名人推荐
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精彩短评

1、哈哈哈还可以- -
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